
 

 

 
Kuhmon Keskustan valtuustoaloite terveydenhuollon ammattihenkilöiden Kuhmossa 
toteutettavan monimuotokoulutuksen järjestämismahdollisuuksien selvittämiseksi 
 
Khall 14.03.2023 § 76  
  
 
Valmistelija Hallintojohtaja Juhana Juntunen puh. 044 725 5222. 

 
”Kuhmon Keskustan valtuustoaloite terveydenhuollon ammattihenkilöiden 
Kuhmossa toteutettavan monimuotokoulutuksen järjestämismahdollisuuksien 
selvittämiseksi 

 
Jo aiemmin Kajaanin ammattikorkeakoulu on järjestänyt sairaanhoitajakoulutusta 
Kuhmossa ja muilla paikkakunnilla monimuoto-opetuksena. Tällä on pyritty 
sitouttamaan opiskelijoita työskentelemään kotikunnassa myös valmistumisen 
jälkeen. Opiskelumahdollisuuksien tarjoaminen on tärkeää paitsi ammattilaisten 
saamisen ja näin ollen palvelujen turvaamisen kannalta, myös kuhmolaisten 
ammatillisten kehittymismahdollisuuksien näkökulmasta. On tärkeää, että 
kuhmolaisilla nuorilla ja aikuisilla on mahdollisuus kehittää osaamistaan omalla 
kotipaikkakunnalla. 

 
Pyydämme selvittämään Kuhmossa toteutettavan terveydenhuollon 
ammattihenkilöiden monimuotokoulutusten järjestämismahdollisuutta. 

 
Kuhmon Keskustan valtuustoryhmä 

 
Kuhmossa 20.2.2023” 
 

Esittelijä vs. kaupunginjohtaja Juntunen Juhana 
 

Päätösehdotus 
 Kaupunginhallitus päättää saattaa em. valtuustoaloitteen hyvinvointi- ja 

sivistysvaliokunnan käsiteltäväksi. 
 

Päätös Kaupunginhallitus yksimielisesti hyväksyi vs. kaupunginjohtajan 
päätösehdotuksen. 

 
 
 
HyvSivva 23.03.2023 § 31    
129/00.02.00/2023    
 
Valmistelija Sivistystoimenjohtaja Eila Vilén, p. 044 081 9996 

 
Kuhmossa ja koko Kainuussa on pulaa useiden alojen työntekijöistä eikä vaikuta 
siltä, että tilanne olisi kehittymässä parempaan suuntaan. On kuitenkin tosiasia, 
että ne paikkakunnat, joilla järjestetään ammattipätevyyksiin johtavaa koulutusta, 
hyötyvät asiasta monin eri tavoin. Yksi on se, että osa opiskelijoista jää asumaan 
opiskelupaikkakunnalle. Toinen on se, että paikkakunnalla jo asuvien on 
helpompi opiskella, kun opiskelu ei pääsääntöisesti vaadi matkustamista tai 
toisella paikkakunnalla asumista. 
 



 

 

Terveydenhuollossa työskentelee useiden eri ammattien edustajia, joten olisi 
toivottavaa, että aloitteen tekijät täsmentäisivät, minkä ammattihenkilöiden 
monimuotokoulutuksen mahdollisuutta selvitetään. 
 

Esittelijä Sivistystoimenjohtaja Vilén Eila 
 

Päätösehdotus 
 Hyvinvointi- ja sivistysvaliokunta päättää pyytää aloitteen tekijöitä 

täsmentämään, minkä ammattien monimuotokoulutuksen 
järjestämismahdollisuuksia selvitetään. Lisäksi se päättää, että aloite käsitellään, 
kun on rajattu, mihin ammatteihin opiskelua monimuoto-opiskeluun turvautuen 
selvitetään. 
 

Päätös Hyvinvointi- ja sivistysvaliokunta yksimielisesti hyväksyi esittelijän 
päätösehdotuksen. 

 
 


